
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 26. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 602
Vil ministeren redegøre for, hvad der ligger til grund for, at man sammenlagt vil allokere 
rigtig mange kvadratmeter til lokaler til de kriminelle afviste asylansøgere, der flytter 
ind på Udrejsecenter Sjælsmark, som Udlændingestyrelsen gav udtryk for på det sene-
ste “borgermøde”, og vil ministeren uddybe, hvor mange kvadratmeter det konkret drejer 
sig om, og hvad disse kvadratmeter skal bruges til?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Sophie Løhde (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 3. oktober 2022.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Camilla Fabricius
formand
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